

沙田區議會 Sha Tin District Council
交通及運輸委員會 Traffic and Transport Committee
會議通告 Notice of Meeting

日期：二零零八年七月三日(星期四)
時間：下午二時三十分
地點：沙田區議會會議室

Date: 3 July 2008 (Thursday)
Time: 2:30 p.m.
Venue: Sha Tin District Council Conference Room

議程 Agenda

1. 廣深港高速鐵路香港段
Guangzhou-Shenzhen-Hong Kong Express Rail Link(Hong Kong Section)
2. 白石角發展計劃基礎設施工程第 2D 階段 – 3 號及 L7 號道路臨時交通安排諮詢文件
Infrastructure Works Stage 2D of Pak Shek Kok Development Programme- Temporary Traffic Arrangement of Road No. 3 and No. L7
3. T3 號道路及相關道路工程的交通管理措施文件
Consultation Paper on Traffic Management Measures for T3 Road and Associated Road Works
4. 交通及運輸研究工作小組的“沙田單車城市的進一步發展”研究報告暨發布會撥款申請
Funds Application for the Report on “Further Development of Sha Tin as a Cycling City ” cum Media Briefing of the Working Group on Traffic and Transport Study

5. 楊祥利先生提問：大埔公路交通意外
Question to be put forward by Mr.YEUNG Cheung-lee regarding the Traffic Accidents at Tai Po Road.
6. 李子榮先生提問：馬鞍山西沙路南北行道路車速
Question to be put forward by Mr.LEE Chi-wing, Alvin regarding Speed Limits at Sai Sha Road in Ma On Shan.
7. 姚嘉俊先生提問：巴士轉乘優惠
Question to be put forward by Mr.YIU Ka-chun regarding the Bus Interchange Discount Scheme.
8. 運輸署進度報告
Transport Department Progress Report
9. 運輸署建議取消九巴 70 號路線優化巴士路線計劃總結報告
Concluding Report on the Proposed Cancellation of KMB Route No.70 under the Bus Route Improvement Programme of Transport Department
10. 工作小組報告
Working Groups Progress Reports

For English version of the papers of meeting and simultaneous interpretation service, please call 2158 5311 in advance. Simultaneous interpretation service will be arranged subject to the availability of resources.